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2005:45 Interpellation av Cecilia Brinck (m) om klotter 

Dnr 329-3656/2005 
 
 
I söderort har klotterproblemen tydligt förvärrats under sommaren. På flera 
ställen har klotter suttit kvar i veckor. 
 I grannkommunen Nacka bedriver man ett aktivt arbete mot klotter, något 
som visat sig ha mycket goda resultat. Där sanera klotter så fort det upptäcks – 
vilket forskningen visar är en mycket viktig beståndsdel i arbetet på att minska 
klottret totalt. Klotter som tillåts sitta kvar uppmuntrar till mer klotter, helt 
enkelt. 
 Med anledning av detta finns det åter anledning att uppmärksamma majori-
tetens klotterpolicy. 
 Därför ställer jag följande frågor till ansvarigt borgarråd: 

1. Hur mycket klotter är ”acceptabelt”? 
2. Vilka praktiska konsekvenser för mängden klotter anser du att majori-

tetens klotterpolicy fått? 
 
Stockholm den 23 september 2005 
 

Cecilia Brinck 


